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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 19.12.2024 

kl. 17.30 – 20.00 
Der serveres en let juleanretning  ઍએઐ 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant, formand (på valg 2028) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant, næstformand (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Ann Katrine Abildgaard Bøll, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Kristina Ruhe Dall Sørensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Donna Meldgaard, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) 

Kim Christiansen, skoleleder  

Sally Blom Wilkinson, souschef 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Lisa Elle Touray, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Rie Jørgensen, forældrerepræsentant, suppleant (på valg 2026) 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2024/2025)  

C- og L-afd.: Formand: xxxx og næstformand xxxx 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Anders Bloch Pedersen og Marie Hoé Andersen 
 
V-afd.: Formand: Josefina M. B. Schmidt, VJ-B og næstformand: Frederik Hansen, VJ-B  
(elevrådsrepræsentanter fra Vonsbæk deltager ikke i SB møder) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Hanne K. Andresen og Mette Christensen 
 
Moltrup: Formand: Lucas N. B. Møller, MU-C og næstformand: Hannibal H. Benkjer, MU-A 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møder:  

19.12.2024 (deltagelse aflyst) + 20.2.2025 + 10.4.2025  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 
 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Børn og Ungechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra: Kent Jessen Jensen, Bjørn Jensen, Christina M.J. Ravn, Kristina Ruhe Dall Sørensen 

Fraværende:  
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Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  
1. Økonomi 

 Prioritering af evt. overskud 
 

Der tildeles ca. 108.000 kr. mere i budget 2025 end 2024. 

  

Der mangler stadig økonomi for de mellemkommunale 

børn og for fritid.  

 

Taksterne i tildelingsmodellen er steget lidt pr. barn.  

 

Der ønskes højere takst til alle børn med multiple 

udfordringer (Takst 1/2/0). 

 

Derudover er der dialog i gang med det politiske udvalg 

vedr. fremsigtede forventninger/udvikling til/af 

Louiseskolen og drøftelser af tildelingsmodellen. 

 

Distriktsøkonomien er udfordret, hvilket skaber bekymring 

i skolebestyrelsen for det antal børn med behov der 

muligvis ikke er råd til at visitere. 

 

Pt. ser det ud til at vi kommer ud af budgetåret med et 

positivt resultat på baggrund af midler der er kommet ind, 

som ikke har kunnet indregnes fra årets start. 

  

 

2. Kultur 
 Hvad tænker bestyrelsen og 

elevråd om prioritering af midler 
m.m. 

 Bilag 1: ”Dialogkort” 
 Bilag 2: ”Årshjul for SFO” 

 

Elevrådene deltager ikke i punktet d.d. 

 

Der ligger årshjul for fritid og L-afdelingen.  

 

Det er vigtigt for skolebestyrelsen, at der ikke trækkes nye 

ting ned over det gode arbejde der allerede er i gang, men 

at der skabes en god kultur og et fokus på 

aktiviteter/emneuger mm. for alle afdelinger og et samlet 

Louiseskolen.  

 

Herunder er der et ønske om at ”Markedsugen” vender 

tilbage til et samlet Louiseskolen.  

 

Der ønskes ligeledes fokus på forældrenes sammenhold.  

Evt. i form af oplæg et par aftener om året. 

Kan frivillige-huset evt. sætte noget i gang for forældrene 

til børn med udfordringer? 

 

 

3. Formandsberetning 
 Hvordan gør vi det? 

 

Drøftelse af hvordan skolens forældre orienteres om 

skolebestyrelsens arbejde og skolens forhold. 

 

Forslag om at formandsberetningen kobles sammen med 

et emne.  
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Forslag til emne: sundhed og fritidsaktiviteter.  

 

Lisa og Ann Kathrine arbejder videre med emnet.  

Der kan evt. kobles ledelsesrepræsentant på som sparring 

til arbejdsgruppen. 

 

4. Opstartsproces i forhold til 
principper/politikker. 
 

Lene orienterer om at skolen mangler en del 

principper/Politikker:  

 

SKAL PRINCIPPER der skal tjekkes op på og/eller 

udarbejdes:  

1. undervisningens organisering, herunder elevernes 

undervisningstimetal på hvert klassetrin, 

skoledagens længde, understøttende undervisning, 

holddannelse, samarbejde med lokalsamfundets 

kultur- og idrætsliv, udbud af valgfag, 

specialundervisning på skolen og elevernes 

placering i klasser. 

2. skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens 

faglige og sociale fællesskaber, 

3. adgangen til at opfylde undervisningspligten ved at 

deltage i undervisningen i den kommunale 

musikskole eller ved eliteidrætsudøvelse i en 

idrætsforening, 

4. samarbejdet mellem skole og hjem , om skolens 

arbejde med meddelelsesbogen, og om skolens og 

forældrenes ansvar i samarbejdet 

5. underretning af hjemmene om elevernes udbytte 

af undervisningen 

6. arbejdets fordeling blandt det undervisende 

personale 

7. fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, 

lejrskoleophold, udsendelse i praktik m.v. 

8. skolefritidsordningens virksomhed . 

 

Alle kigger på bilag, som Lene udsender vedr. mulige 

arbejdsgange for udarbejdelsen af principperne. 

Arbejdsgangene drøftes og aftales på kommende 

skolebestyrelsesmøde i januar.  

 

Der gives orientering på ledermøde om det fremadrettede 

arbejde. 

 

 

5. Status i forhold til ”elever i 
priviligerede positioner” 
 

Materiale fra dialogmøde med børne- og familieudvalget 

vedr. de 4 mål gennemgås. 

Vores arbejde med målene tager udgangspunkt i skolens 

pædagogiske grundlag og værdier.  
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Fokus på implementeringen/inddragelsen af medarbejdere 

og forældre. 

Accept af, at arbejdet med målene er en længerevarende 

proces med løbende evalueringer, justeringer og 

implementeringer.  

 

6. Præsentation af ny skoleleder 
 

Kim Christiansen præsenteres som fastansat ”ny” 

skoleleder for Louiseskolen pr. 01.01.2025. 

 

 

7. Evt. 
 

Der mangler stadig en fastansættelse af én afdelingsleder. 

Der kommer et stillingsopslag i januar med fastansættelse 

1. marts.  

 

Skolebestyrelsen ønsker at initiativer fra børnene ift. evt. 

salg, kan foregå ved særlige anledninger/aktiviteter.  

 

Novemberfest ønskes omdøbt til julefest. 

 

Kommunalbestyrelsen har godkendt lejen af A.D 

Jørgensensvej frem til sommeren 2027.  

Louiseskolen skal selv betale lejen. 

 

Formandsskabet og Kim er indkaldt til møde med 

skolechefen og direktøren vedr. takster og 

mellemkommunale takster i januar og februar. 

Der kommer yderligere orientering vedr. ovenstående når 

møderne er afviklet. 

 

 

 Kommende møder: 
 Hvad vil vi med fritid - 

overordnet ramme? 
 
Næste møder:  

 30.1.2025 
 20.2.2025 – med elevråd 
 10.4.2025 – med elevråd 
 12.6.2024 

 

Tonnie/Jesper inviteres med, når punktet kommer på 

dagsordenen. 

 

 
Referent: Sally Wilkinson 

 

 


